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Folketingets Udvalg for Landdistrikter og Øer har i brev af 19. september 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 211 (Alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 211:

”Har ministeren planer om at ændre i ø-kvoternes beregningsgrundlag?”

Svar:
Jeg kan oplyse, at der eksisterer en særlig ordning for fartøjer, der er hjemmehørende på 
Agersø, Fejø, Sejerø, Omø og Årø. Ejerne af disse fartøjer kan få tildelt ekstra mængder 
af brisling og torsk, hvis de lander størstedelen af deres fangster på den ø, hvor de er 
hjemmehørende. Jeg går ud fra, at det er denne ordning, der henvises til. 

En eventuel ekstra tildeling af mængder til disse fartøjer, ville medføre, at der skal 
tildeles mindre mængder til de øvrige fiskere, og det vil i så fald skulle drøftes i 
Erhvervsfiskeriudvalget. Som jeg tidligere har oplyst i svar på § 20 spørgsmål S 3773, 
skal kystfiskerordningen evalueres i løbet af efteråret 2012, og her vil der være mulighed 
for at fokusere på tiltag, der kan gavne den regionale økonomi hvis det ønskes, herunder 
også for de danske småøer.

Mette Gjerskov

/Stina Østergaard Gmür

Udvalget for Landdistrikter og Øer 2011-12
ULØ alm. del , endeligt svar på spørgsmål 211
Offentligt


